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[Ninn-Hansen.] 
helt andet, nemlig det, det ærede medlem 
har givet udtryk for i dag. 

Formanden: Jeg gør opmærksom på, at 
forhandlingen drejer sig om lovforslaget 
vedrørende Statsbanepersonalets Sygekasse. 

(Kort bemærkning). 

Aage Fogh: Jeg vil sige til det ærede 
medlem hr. Ninn-Hansen, at det i og for sig 
er ubegribeligt, at et medlem, der har været 
her i tinget i så mange år, ikke kender 
forskel på et langsigtet program for et 
parti og på et øjeblikkeligt arbejdsprogram. 
Vi har et langsigtet program, som har det 
mål, jeg nævnte før. Men indtil vi kan nå 
dette mål, må vi i vort arbejdsprogram 
tage stilling til de problemer, der foreligger 
fra dag til dag. I den foreliggende situation 
har vi kunnet nå et betydeligt fremskridt, 
selv om vi ikke har nået målet; men det 
er da klart, at det er disse fremskridt, vi 
her udtaler os om. 

(Kort bemærkning). 

Ninn-Hansen: Jeg har på fornemmelsen, 
at det, det radikale parti i øjeblikket har 
brug for, mere er et program på lidt kortere 
sigt end et langsigtet program 홢 det kan 
det ærede medlem forstå, som han vil. Men 
det har dog en vis interesse, når vi drøfter 
Statsbanepersonalets Sygekasse, at få at 
vide, om der her kun er tale om noget rent 
øjeblikkeligt, og om det ærede medlem i 
næste øjeblik vil have ophævet denne og 
andre kasser for at gå over til en enheds- 
sygekasse, således som det ærede medlem 
udtrykte sig. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

§§ 1-10, ændringsforslaget, og § 11, således 
ændret, 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslagets overgang til tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Lovforslaget går nu til for- 
nyet behandling i udvalget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om 
tillægsbevilling for finansåret fra 1. april 1960 
til 31. marts 1961. 

(Lovforslaget findes i tillæg D. sp. 849, 
fremsættelsen i tidenden sp. 2469). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Brodthagen: Jeg foreslår, at lovforslaget 
henvises til finansudvalget. 

Uden forhandling eller afstemning 
vedtoges dette forslag. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til folketings- 
beslutning angående Danmarks ratifikation 
af overenskomsten af 14. december 1960 om 
Organisationen for økonomisk Samarbejde og 
Udvikling. 

(Forslaget til folketingsbeslutning findes 
i tillæg A. sp. 1369, fremsættelsen i tidenden 
sp. 2192). 

Sagen sattes til forhandling. 

Per Hækkerup: Jeg har ikke så forfærdelig 
mange bemærkninger at gøre til det fore- 
liggende forslag til folketingsbeslutning. 
Dels gælder det, at en del af de spørgsmål, 
der vedrører det europæiske økonomiske 
samarbejde, havde vi lejlighed til at drøfte 
for ganske kort tid siden i det høje ting, 
idet markedsproblemerne jo spillede en stor 
rolle i den nylig afholdte udenrigspolitiske 
debat, og dernæst gælder det, at hvor det 
drejer sig om et forslag til beslutning om at 
tiltræde en international konvention, er 
vilkårene sådan, at man må tiltræde kon- 
ventionen, som den er formuleret, eller lade 
være; i praksis er der ikke nogen mulighed 
for at ændre konventionens indhold, hvorfor 
der heller ikke kan være anledning til i 


